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If the front tandem axle is a Meritor 14X, Detroit, Mercedes, DA-RT (Daimler) or Ege Endustri, complete the two measurements as shown
below. As with ALL measurements taken, the air suspension MUST be fully aired up to ride height. It is best practice to be accurate to the

nearest 18" - 14". This only applies to the front axle. If the obstruction shown does not exist, or you do not have one of the axles listed,
please skip this page. If you are unsure or have questions, please contact us and/or send a photo of the axle in question.
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Доп. информация о подвеске
 |  

Если передняя тандемная ось Meritor 14X, Detroit, Mercedes, DA-RT (Daimler) или Ege Endustri, выполните два измерения, как 
показано ниже. Как и при любых других измерениях, пневматическая подвеска должна быть полностью отрегулирована по высоте. 
Лучше всего проводить измерения с точностью до 1/8" - 1/4". Это относится только к передней оси. Если указанного препятствия не 
существует или у вас нет одной из перечисленных осей, пропустите эту страницу. Если вы не уверены или у вас есть вопросы, 
пожалуйста, свяжитесь с нами и/или пришлите фотографию оси, о которой идет речь




